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Výročná správa za rok 2022 

o činnosti Rady školy pri ZŠ Kežmarská 30 v Košiciach 
 

 

Rada školy pri ZŠ Kežmarská 30 v Košiciach (RŠ) pracovala v uplynulom období v zložení:  

 

Pedagogickí zamestnanci:  PaedDr. Amália Šlapková  

Mgr. Zuzana Šoltýsová (do 05.05.2022) 

Mgr. Jana Desiatniková (kooptovaná od 05.05.2022)  

Nepedagogickí zamestnanci:  Ing. Martina Košťálová  

Rodičia:    Ing. Rastislav Bero 

    Mgr. Zuzana Dopirák   

Zuzana Hanispalová   

JUDr. Daniela Lamačková, PhD. – predsedníčka RŠ 

Zástupcovia zriaďovateľa: MUDr. Igor Jutka, MPH. 

Ing. Ján Varga 

Mgr. Peter Berinšter  

Bc. Gabriela Vološinyová 

 

 

V uplynulom období sa rada školy venovala voľbe riaditeľa školy a ďalším úlohám vyplývajúcim rade školy 

z relevantných právnych predpisov a Štatútu rady školy.  

V roku 2022 došlo k zmene členky rady školy zo strany pedagogických zamestnancov a p. Mgr. Zuzanu 

Šoltýsovú nahradila p. Mgr. Jana Desiatniková, nakoľko Mgr. Z. Šoltýsovej zaniklo členstvo v rade školy v 

zmysle § 25 ods. 11 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve z dôvodu, že sa 

stala zástupkyňou riaditeľky tejto školy. V zmysle Štatútu rady školy a v kontexte ustanovení zákona, po zániku 

členstva pedagogického zamestnanca sa ďalším členom rady školy z radov zamestnancov školy stáva 

nasledujúca osoba s najvyšším počtom hlasov z ostatných volieb do rady školy, čo bola v tomto prípade Mgr. J. 

Desiatniková. V súlade so Štatútom RŠ a relevantnými právnymi predpismi bol dňa 05.05.2022 daný návrh na 

kooptáciu p. Mgr. Jany Desiatnikovej do rady školy. Mgr. J. Desiatniková sa stala členkou RŠ odo dňa 

prejavenia súhlasu, t. j. 05.05.2022. Uvedený postup bol konzultovaný s odborom školstva Magistrátu mesta 

Košice a jej príslušným právnym oddelením, ktoré potvrdilo tento postup.  

 

 

Prvé zasadnutie rady školy v roku 2022 sa konalo dňa 03.02.2022. Išlo o mimoriadne zasadnutie rady 

školy, ktoré sa z dôvodu epidemiologickej situácie v súvislosti s ochorením Covid-19 konalo online formou 

s nasledovným programom: 

 

1. Informácia o stanovisku zriaďovateľa k návrhu Rady školy na menovanie kandidáta výberového 

konania do funkcie riaditeľa školy ZŠ Kežmarská 30, 040 11 Košice 

2. Informácia a prerokovanie písomných podnetov doručených Rade školy 

3. Rôzne 

4. Záver 

 

Ad 1.) 

     Rada bola oboznámená s informáciou o stanovisku zriaďovateľa zo dňa 12.01.2022 k návrhu Rady školy na 

menovanie kandidáta výberového konania do funkcie riaditeľa školy ZŠ Kežmarská 30, 040 11 Košice, podľa 

ktorého sa zriaďovateľ rozhodol predloženú kandidátku do funkcie riaditeľa školy nevymenovať.  
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    Zároveň predsedníčka RŠ informovala členov a členky Rady školy o vyhlásení nového výberového konania a 

jeho podmienkach. Taktiež upozornila na novú požiadavku zriaďovateľa na kandidátov prihlásených do 

výberového konania, aby sa v predložených koncepciách rozvoja základnej školy zamerali aj oblasť pracovnej 

klímy a motivácie zamestnancov. 

 

Ad 2.) 

Predsedníčka RŠ oboznámila členov a členky Rady školy s listami/ písomnými podnetmi adresovanými rade 

školy aj primátorovi mesta Košice p. Ing. Jaroslavovi Polačekovi, ktoré boli  doručené na adresu RŠ. Dané 

podnety súviseli so stanoviskom zriaďovateľa zo dňa 12.01.2022 k návrhu Rady školy na menovanie kandidáta 

výberového konania do funkcie riaditeľa školy ZŠ Kežmarská 30, 040 11 Košice, podľa ktorého sa zriaďovateľ 

rozhodol predloženú kandidátku do funkcie riaditeľa školy nevymenovať.  

Členovia a členky rady školy vzali predmetné podnety na vedomie. (Všetky predložené podnety a listy sú 

súčasťou Zápisnice z mimoriadneho zasadnutia Rady školy zo dňa 03.02.2022). 

 

Ad 3.) 

Rada školy sa zaoberala napätou situáciou, vyvíjaním tlaku na niektorých členov a členky rady školy, či 

spochybňovaním legitimity rady školy v súvislosti s prebiehajúcim výberovým konaním na funkciu riaditeľa 

školy. 

 

Rada školy považovala za jednoznačné, že bola riadne zvolená v riadnych a zákonných voľbách v zmysle 

platných právnych predpisov, čo nebolo spochybnené ani zo strany zriaďovateľa a všetci jej členovia a členky 

konajú v súlade s platným právom, metodickými pokynmi zriaďovateľa a podľa svojho najlepšieho vedomia a 

svedomia.  

Rada školy sa tiež zaoberala informáciami, ktoré obdržali viacerí členovia a členky rady školy, a ktoré sa 

týkali verejného menovania jednotlivých členov Rady školy na porade pred učiteľským zborom ako údajne volili 

v ostatnom výberovom konaní. Rada školy vyjadrila znepokojenie nad takýmito praktikami a považovala ich za 

neprípustné a ničím nepodložené, nakoľko voľba riaditeľa je tajná a ani jednotliví členovia a členky RŠ nemajú 

vedomosť o tom, kto ako volil. Rada školy vždy rešpektovala a brala na vedomie názorové rozdiely súvisiace s 

voľbou riaditeľa školy na všetkých úrovniach, ale trvala na transparentnom, zákonnom a férovom procese 

výberu riaditeľa školy.  

Členovia a členky rady školy vyjadrili záujem aj naďalej presadzovať záujmy žiakov, pedagogických a 

nepedagogických zamestnancov čo najviac nestranne, objektívne a nekonfliktne, v prospech všetkých 

zúčastnených strán a v prospech školy.  

 

Predsedníčka RŠ tiež oboznámila členov a členky RŠ o svojom stretnutí s p. PhDr. Máriou Dečovou, ktorá 

bola zriaďovateľom dočasne poverená riadením školy ZŠ Kežmarská 30 v Košiciach a vyjadrila záujem o 

pokračovanie vzájomnej a konštruktívnej spolupráce.   

 

Dňa 15.03.2022 sa konalo v poradí tretie výberové konanie na obsadenie funkcie riaditeľa ZŠ Kežmarská 

30 v Košiciach. 

 

Tretie výberové konanie sa uskutočnilo dňa 15.03.2022 v priestoroch ZŠ Kežmarská 30, 040 11 Košice. 

Výberovú komisiu tvorilo 10 členov rady školy, 1 zástupca Štátnej školskej inšpekcie a 1 zástupca z Okresného 

úradu – odbor školstva v Košiciach. Členovia výberovej komisie mali hlas rozhodujúci.  

Do výberového konania, ktoré malo uzávierku dňa 15.02.2022, sa prihlásili štyria kandidáti. Výberového 

konania sa zúčastnili traja kandidáti. 

Výberová komisia na základe výsledkov výberového konania prijala uznesenie s počtom hlasov 12, ktorým 

navrhla zriaďovateľovi na vymenovanie do funkcie riaditeľa ZŠ Kežmarská 30, 040 11 Košice kandidátku pani 
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PaedDr. Janu Poprockú, ktorá splnila podmienky stanovené výberovou komisiou a získala stanovený počet 

hlasov prítomných členov rady školy.  

Zriaďovateľ rozhodnutie výberovej komisie akceptoval.  

 

Dňa 22.06.2022 sa konalo riadne zasadnutie rady školy s nasledovným programom: 

 

1. Informácia o kooptácii členky Rady školy pri ZŠ Kežmarská 30 

2. Informácia o zápise žiakov do 1. ročníka (predložila riaditeľka ZŠ PaedDr. Jana Poprocká) 

3. Informácia o výsledkoch testovania žiakov 5. ročníka – Testovanie 5 (predložila riaditeľka ZŠ PaedDr. 

Jana Poprocká)  

4. Informácia o výsledkoch testovania žiakov 9. ročníka - Testovanie 9 (predložila riaditeľka ZŠ PaedDr. 

Jana Poprocká)  

5. Informácia o úspešnosti a počte prijatých žiakov do interaktívnej triedy (predložila riaditeľka ZŠ PaedDr. 

Jana Poprocká) 

6. Informácia o počte prijatých žiakov na osemročné gymnázia (po 5. ročníku ZŠ) a počte prijatých žiakov 

na gymnázia z 8. resp. 9.ročníka ZŠ, celková úspešnosť – počet uchádzajúcich sa a počet prijatých žiakov 

(predložila riaditeľka ZŠ PaedDr. Jana Poprocká) 

7. Oboznámenie s čerpaním rozpočtu za rok 2021 (predložila riaditeľka ZŠ PaedDr. Jana Poprocká) 

8. Prerokovanie Školského poriadku (predložila riaditeľka ZŠ PaedDr. Jana Poprocká) 

9. Návrh na úpravu Štatútu Rady školy pri ZŠ Kežmarská 30 (predložila predsedníčka RŠ)  

10. Prijatie uznesení k bodom zasadnutia  

11. Rôzne  

12. Plán zasadnutí rady školy 

13. Záver 

 

Ad 1.) 

Predsedníčka rady školy informovala prítomných členov a členky o kooptácii členky rady školy Mgr. Jany 

Desiatnikovej, nakoľko členke Rady školy pri ZŠ Kežmarská 30 v Košiciach za pedagogických zamestnancov, 

Mgr. Z. Šoltýsovej, zaniklo členstvo v rade školy v zmysle § 25 ods. 11 zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v 

školstve a školskej samospráve z dôvodu, že sa stala zástupkyňou riaditeľky tejto školy.  

 

Ad 2.- 7.) 

Rada školy sa oboznámila s informáciami, ktoré jej boli v zmysle § 7 ods. 5 zákona č. 596/2003 Z. z. štátnej 

správe v školstve a školskej samospráve predložené riaditeľkou školy v zmysle jednotlivých bodov programu.  

 

2. Pani riaditeľka PaedDr. J. Poprocká informovala o počtoch zapísaných žiakov do 1.ročníka v šk. roku 

2022/2023. 

Zapísaných žiakov :   95 

Odklad školskej dochádzky:    7 

Celkový stav do šk. roku 2022/23 je 88 žiakov v 4 triedach. Každá trieda má svoje ŠKD oddelenie. 

RŠ zobrala informáciu na vedomie. 

 

3. P. riaditeľka PaedDr. Poprocká prítomných informovala o úspešnosti žiakov školy v celoštátnom testovaní 

žiakov 5. ročníka. Do termínu zasadnutia RŠ boli známe iba výsledky žiakov školy.  

Najúspešnejší žiak v slovenskom jazyku: Packo 100% 

Najúspešnejší žiaci v matematike a slovenskom jazyku nad 90%: Bero, Mních, Schrönerová, Paška, Vasilková, 

Zozuľák, Šidlík, Kušnírová, Babuščák 

Najúspešnejší žiak v matematike nad 90%: Vitéz, Morochovičová 
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Najúspešnejší žiaci v slovenskom jazyku nad 90%: Tomašec, Smorada, Garčárová, Štarková, Kornecká, 

Kúdelová, Peti, Grohoľ, Šebeková. 

 

4. P. riaditeľka PaedDr. Poprocká informovala o úspešnosti žiakov školy v celoštátnom testovaní žiakov 9. 

ročníka. Úspešnosť žiakov školy bola:  

Priemerná perc. úspešnosť v matematike v SR: 53,2 %, ZŠ Kežmarská 30: 64,8 %  

Priemerná perc. úspešnosť v slovenskom jazyku v SR: 59,1 %, ZŠ Kežmarská 30: 67,1 % 

Najúspešnejšia žiačka v matematike a slovenskom jazyku: Petra Bartošová 100% 

Najúspešnejší žiaci v matematike: Komara, Grendel, Findorák 100 % 

Najúspešnejší žiak v matematike a slovenskom jazyku: Grendel 90% 

Najúspešnejší žiaci v matematike nad 90%: Gajdošová, Košarko, Smolucha 

Najúspešnejší žiaci v slovenskom jazyku nad 90%:Bácskai, Tomašcová 

 

5. P. riaditeľka PaedDr. Poprocká tiež informovala o úspešnosti a počte prijatých žiakov do interaktívnej triedy.  

Všetci žiaci 4.ročníka písali v rámci riaditeľského testovania testy z matematiky, slovenského jazyka 

a anglického jazyka. Do interaktívnej triedy bolo prijatých: 25 žiakov z celkového počtu 36 uchádzačov. 

 

6. P. riaditeľka PaedDr. Poprocká informovala o počte prijatých žiakov na gymnáziá: 

• na osemročné gymnáziá z 5. ročníka: 3  prijatí žiaci 

• na bilingválne gymnáziá z 8. ročníka: 5 prijatých žiakov 

• na gymnáziá  z 9. ročníka: 16 prijatých žiakov. 

Všetci žiaci boli prijatí na stredné školy.  

 

7.  Rada školy sa tiež oboznámila s čerpaním rozpočtu za rok 2021. V kontexte čerpania rozpočtu sa diskusia 

venovala tiež plánovanej  výstavbe altánku a možností jeho dofinancovania a rada školy bola informovaná o 

potrebe riešenia havarijného stavu potrubia pod Školskou jedálňou pri ZŠ Kežmarská 30. 

Všetky predložené informácie a dokumenty vzali na vedomie všetci prítomní členovia a členky rady školy bez 

výhrad.  

 

Ad 8.) 

Rada školy prerokovala zmeny a doplnenia v Školskom poriadku v zmysle § 153 zákona č. 245/2008 Z. z. o 

výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a doplnení niektorých zákonov. Všetci prítomní členovia a 

členky rady školy vzali na vedomie doplnenia k Školskému poriadku. 

 

Ad 9.) 

Predsedníčka rady školy predložila rade školy návrh na úpravu a doplnenie Štatútu rady školy. Na zasadnutí 

vysvetlila potrebu zmien a doplnení tak, aby Štatút Rady školy pri ZŠ Kežmarská 30 v Košiciach reflektoval 

súčasnú právnu úpravu a tiež, aby upravil, prípadne konkretizoval situácie, ktoré počas fungovania rady školy 

vznikli a v predchádzajúcom Štatúte neboli dostatočne jasne alebo vôbec upravené.  

Rada školy prerokovala a schválila návrh Štatútu rady školy pri ZŠ Kežmarská 30 v Košiciach jednomyseľne, 

t. j. všetkými prítomnými členmi rady školy.  

 

Ad 11.) 

V rámci tejto časti programu bola neprítomným členom rady školy, Ing. R. Berom, prostredníctvom 

predsedníčky RŠ, vznesená žiadosť na zaradenie nového krúžku „Dračia stopa“ medzi ponuku krúžkov pre 

žiakov ZŠ Kežmarská 30 v Košiciach v školskom roku 2022/2023. Rada školy sa uzniesla, že táto žiadosť 

nespadá do pôsobnosti rady školy, avšak danou žiadosťou sa bude zaoberať riaditeľka školy po komunikácii s 

kontaktnou osobou daného krúžku.  
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Mgr. Z. Dopirák vzniesla pripomienku, aby rodičia mohli byť informovaní o konkrétnom suplovaní v ŠKD, 

prostredníctvom platformy Edupage, alebo iným spôsobom, nakoľko nedostatok týchto informácií spôsobuje 

rodičom problémy pri dohľadaní detí v ŠKD.  

 

Ďalšie zasadnutie rady školy sa uskutočnilo dňa 24.10.2022 s nasledovným programom: 

 

1. Informácia o priebehu a výsledku hlasovania „per rollam“ o  Správe o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ 

Kežmarská 30 za šk. rok 2021/22   

2. Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení výchovno -vzdelávacieho 

procesu pre školský rok 2022/23 (Predložila PaedDr. Jana Poprocká) 

3. Informácia o Školskom vzdelávacom programom a výchovnom programe (Predložila PaedDr. Jana 

Poprocká) 

4. Doplnenie čl.  III ods. 3 písm. a) Štatútu Rady školy pri ZŠ Kežmarská 30   

5. Prijatie uznesení k bodom zasadnutia 

6. Rôzne 

7. Plán zasadnutí rady školy na ďalšie obdobie 

 

Ad 1.) 

Predsedníčka RŠ informovala o výsledkoch hlasovania „per rollam“, ktoré sa uskutočnilo v dňoch od 6.-

13.10.2022 a konštatovala, že uznesenie prijaté touto formou hlasovania je platné, nakoľko všetci členovia a 

členky RŠ hlasovali za prijatie daného uznesenia. Predsedníčka RŠ zopakovala dôvody vyhlásenia „per rollam“ 

hlasovania a odovzdala p. riaditeľke PaedDr. J. Poprockej Stanovisko RŠ, ktorým odporúča zriaďovateľovi 

Mestu Košice schváliť  predloženú Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ Kežmarská 30 za šk. rok 2021/22, 

ktoré bolo spracované na základe prijatého uznesenia RŠ.   

  

Ad 2.,3.) 

Rada školy sa vyjadrila k ostatným predloženým dokumentom, ktoré jej boli v zmysle § 5 ods. 7 zákona č. 

596/2003 Z. z. štátnej správe v školstve a školskej samospráve predložené riaditeľkou školy na vyjadrenie.  

P. riaditeľka PaedDr. Jana Poprocká informovala prítomných členov a členky RŠ o pedagogicko – 

organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení výchovno – vzdelávacieho procesu pre školský rok 

2022/2023. Taktiež informovala o zmenách a doplnení Školského vzdelávacieho programu. Školský výchovný 

program ostal nezmenený.  

Rada školy vzala na vedomie informáciu o pedagogicko – organizačnom a materiálno-technickom 

zabezpečení výchovno – vzdelávacieho procesu pre školský rok 2022/2023. 

Rada školy vzala na vedomie doplnenia k Školskému vzdelávaciemu a výchovnému programu. K obom 

dokumentom prebiehala konštruktívna diskusia a vzali ich na vedomie všetci prítomní členovia a členky rady 

školy bez výhrad.   

 

Ad 4.) 

Predsedníčka RŠ navrhla zjednotiť ustanovenie čl. III ods. 3 písm. a) Štatútu Rady školy pri ZŠ Kežmarská 30  

s právnou úpravou stanovenou v § 5 ods. 7 písm. a) zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a školskej 

samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

S návrhom doplnenia Štatútu súhlasili všetci prítomní členovia a členky rady školy. 

   

Ad. 5.) 

P. riaditeľka Poprocká v tomto bode operatívne doplnila svoje podklady a oboznámila prítomných členov 

rady školy s návrhom rozpočtu školy na školský rok 2022/2023 tak, ako to vyplýva z § 5 ods. 7 zákona č. 

596/2003 Z. z. štátnej správe v školstve a školskej samospráve a Štatútu rady školy.  
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Celkovo je možné skonštatovať, že v uplynulom roku na zasadnutiach Rady školy pri ZŠ Kežmarská 30 a pri 

realizovanom výberovom konaní prebiehala otvorená a konštruktívna diskusia.  

Ako predsedníčka rady školy musím vyzdvihnúť spoluprácu medzi členmi a členkami rady školy, otvorený 

dialóg a konštruktívny prístup všetkých členov a členiek rady školy.  

 

V Košiciach 12. januára 2022 

JUDr. Daniela Lamačková, PhD. 

Predsedníčka rady školy 


